
Referat af bestyrelsesmøde i Hartkorns Grundejerforening 

d. 16. juni 2011. 

 

Tilstede: Jon Rasmussen, John Petersen, Tommy Krastrup, Bent Rasmussen, Jan Lindegaard 

Clausen, Jens Pedersen, Lennart Kristiansen og Jan Hansen. 

Jon indledte med, at orientere om kontakt til banken, for stiftelse af en foreningskonto. 

Det blev vedtaget, at referat (protokol) blev renskrevet og rundsendt til godkendelse af 

bestyrelsen efter hvert møde. Herefter vil det i fremtiden være muligt, at se dette referat på vores 

kommende hjemmeside. 

Det forventes, at Bent og Jon får et møde med banken i næste uge. 

Jon orienterede om sin kontakt med Vordingborg Kommune, hvor der ligeledes forventes 

nærmere i næste uge. 

Jan Clausen udformer et stykke papir, hvor vi kan bede om e-mailsadresser og tilladelse til, at 

bruge dem. Efterfølgende sørger bestyrelsen for at komme rundt til hver husstand. 

Følgende udvalg blev nedsat:   

Angående snerydning påtager Jan Hansen og Bent Rasmussen sig disse opgaver. Jan vil prøve, at 

tage kontakt til nogle ”sneryddere” for, at opnå den optimale aftale. 

Til at sørge for opsyn og evt. handling angående asfalt og vejbrønde, har Lennart, John og Ole 

påtaget sig disse opgaver. 

Vedrørende lysproblematikken, var der enighed om, at afvente et eventuelt udspil fra kommunen. 

Etablering af hjemmeside har Jan Clausen påtaget sig. 

Der tages kontakt til Valhal’s formand Jesper Sandbirk, for at drage nytte af deres erfaring på 

området. 

Kassereren, Bent Rasmussen fik udleveret et budget. Der bliver indkøbt et pc-program til styring af 

foreningsregnskaber. Det blev samtidig vedtaget, at kontingentet opkræves en gang årligt. 

Jon oplyste under eventuelt, at kommunen tager kontakt til Andelsboligforeningen på Skæppevej, 

for at drøfte problemstillingen omkring deres deltagelse i de udgifter vi andre må påtage os. 

 



 


